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Jacek Bulawa

Radny
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Sz. P.

MarekWojtkowski

Prczvdent Woclawka

Zwrucam sig z prodb4 o zniwelowanie r6inicy poziom6w migdzy chodnikiem a jezdni4 w

miejscach rlrzej66 dla pieszych na wysoko6ci kamienic przy ul. Wojska Polskiego 7 i 12 . Obecnie

r621tica ta wynosi kilkana6cie centymetr6w, stwarzaj4c zagroirente orcz dt2e utrudnienia dla

pieszych oraz innych uzytkownik6w dr6g ( osob na w6zkach inwalidzkich, rodzic6w pchaj4cych

w6da dziecigce, rowerzyst6w czy tez os6b poruszaj4cych sig na deskorolkacb rolkach

hulajnogach itp. ). Opisywany odcinek ulicy Wojska Polskiego charakteryzuje sig duzym ruchem

pieszych ze wzglgdu na znajduj4ce sig tu: szkolE podstawow4 bank oraz inne insqftucje.
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